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DAC Form 104-2 
APPLICATION FORM FOR AN ATFM EXEMPTION
Medical Certificate FORM







To be transmitted to: 

Direction de l’Aviation Civile
National Supervisory Authority 

Email: atfmx [at]av.etat.lu




Medical Certificate



	By this document, the Doctor ……………………………………………………………………………………. certifies that,

	|_|
	A patient rated NACA V / VI

	is on board of flight performed by …………………………………………………………………….. (Aircraft Operator).

	Date of the flight: 

	Signature of the doctor in charge:
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NOTICE D’INFORMATION SUR LA PROTECTION DES DONNEES 
	ATFM Exemptions

	Exemptions ATFM








	Personal data are processed for the purpose of aviation safety in the context of air traffic flow management.

	Les données à caractère personnel sont traitées en vue de la sécurité des activités aériennes en relation avec la gestion des courants de trafic aérien.


	The data subject has the right :
· to access to their personal data,
· to rectification or erasure of personal data or restriction of processing,
· to object to processing,
by contacting the data protection officer (dpo@av.etat.lu). Proof of identity has to be included in the request (ex. copy of identity card or passport, licence number, etc.).

	Toute personne concernée a le droit : 
· d’accéder à ses données personnelles,
· de demander la rectification ou l’effacement des données personnelles, ou la limitation du traitement,
· de s’opposer au traitement,
en contactant le délégué à la protection des données (dpo@av.etat.lu). Une preuve de l’identité doit être jointe à la demande (ex. copie de la carte d’identité ou du passeport, numéro de la licence, etc.).


	Failure to provide the requested data will prevent the issuance of the ATFM exemption. 

	Le fait de ne pas fournir les données à caractère personnel requises à la DAC fera obstacle à la délivrance de l’exemption ATFM. 


	For more detailed information on the protection of your personal data, please consult our website: 
https://dac.gouvernement.lu/en/data-protection.html
	Pour des informations plus détaillées sur la protection de vos données personnelles, veuillez consulter notre site web : 
https://dac.gouvernement.lu/fr/protection-donnees.html 
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Direction de I'Aviation Civile
Grand-Duché de Luxembourg




